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خبر

۸۲۰۱ ابتلا و ۲۲۱ فوتی جدید 
کرونا در کشور

سخنگوی وزارت بهداشت، روزگذشته از شناسایی ۸۲۰۱ مورد 
جدید کووید۱۹ در کشور طی ۲۴ ساعت گذشته خبر داد 
و گفت: از این میان، یک هزار و ۲۸۶ در مراکز درمانی و 

بیمارستان ها بستری شدند.
دکتر سیماسادات لاری گفت: از روزجمعه تا امروز و بر اساس 
معیارهای قطعی تشخیصی، ۸هزار و ۲۰۱بیمار جدید مبتلا 
به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که یک هزار و ۲۸۶نفر از 

آن ها بستری شدند.
وی افزود: مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به یک میلیون و 

۱۰۰هزار و ۸۱۸نفر رسید.
لاری ادامه داد: متأسفانه در طول ۲۴ساعت گذشته، ۲۲۱بیمار 
کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان 

این بیماری به ۵۱هزار و ۹۴۹نفر رسید.
به گفته وی، خوشبختانه تا کنون ۸۰۰هزار و ۷۴۳نفر از 

بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستان ها ترخیص شده اند.
سخنگوی وزارت بهداشت افزود: ۵۷۳۹نفر از بیماران مبتلا به 
کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند.
وی ادامه داد: تا کنون ۶میلیون و ۶۵۷هزار و ۹۷۴آزمایش 

تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
به گفته لاری، در حال حاضر و بر اساس آخرین تحلیل 
ها، ۱۲شهرستان در وضعیت قرمز، ۲۳۱شهرستان نارنجی و 

۲۰۵شهرستان در وضعیت زرد قرار دارند.
در  شهرهای  درباره  همچنین  بهداشت  وزارت  سخنگوی 
وضعیت قرمز کرونا گفت: شهرستان های زرین دشت در 
استان فارس، بافت در استان کرمان، گمیشان در استان 
گلستان، آستارا، بندرانزلی، رودسر و تالش در استان گیلان 
و آمل، بهشهر، رامسر، گلوگاه و نکا در استان مازندران در 

وضعیت قرمز قرار دارند.

افتتاح  ایستگاه های جدید مترو به 
سال آینده موکول می شود؟

مدیرعامل شرکت مترو تهران گفت: به ازای هر روز و هر هفته 
تأخیر در تأییدیه پول اوراق مشارکت به حساب مترو یک یا 

چند ایستگاه از برنامه افتتاح  خارج می شود.
علی امام- مدیرعامل شرکت مترو تهران درباره برنامه عملیاتی 
احداث و افتتاح 12ایستگاه مترو تا پایان سال جاری اظهار 
خط 3،  در  اقدسیه  ایستگاه  شامل  ایستگاه ها  این  کرد: 
امیرکبیر، تربیت مدرس، شهرک آزمایش، مرزداران، یادگار امام، 
شهید اشرفی اصفهانی و شهید ستاری در خط 6 مترو است.

وی افزود: همچنین ایستگاه باقرخان، میدان قیام، شهید 
محلاتی و برج میلاد در خط 7 مترو قرار دارد که از این 4 
خط ایستگاه برج میلاد افتتاح شده و سه ایستگاه دیگر با 
بیش از 80درصد پیشرفت در صورت تحقق منابع مالی افتتاح 

خواهد شد.
مدیر عامل شرکت مترو تهران خاطرنشان کرد: در صورت 
تأمین به موقع منابع مالی یعنی واریز یک هزار میلیارد 
به  اوراق مشارکت سال98  فروش  از  تومان وجوه حاصل 
حساب مترو حداکثر تا 10روز آینده ایستگاه های جدید به 

زودی در مترو افتتاح می شود.
امام بیان کرد: در صورت واریز نشدن یک هزار میلیارد تومان 
وجوه حاصل از فروش اوراق مشارکت به ازای هر روز و هر 
هفته تأخیر یک یا چند از ایستگاه از برنامه های افتتاح های 

سال جاری خارج خواهد شد.

کرونا در ایران

رئیس اداره  نظارت بر امور حیات وحش استان تهران گفت: 
از استان های دیگر به ما در مورد آنفلوانزای پرندگان هشدار 
دادند که نمونه هایی از آن مشاهده شده و ما بر اساس همان 
هشدارها پایش ها را در مناطق تالابی که تجمع پرندگان است، 

شروع کردیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمد کرمی- رئیس اداره  نظارت 
بر امور حیات وحش استان تهران، با اشاره به خطر آنفلوانزای 
پرندگان، بیان کرد: امسال در استان تهران موردی از آنفلوانزای 
پرندگان مشاهده نشده است و با توجه به رصد و پایش های 
همکاران در محل های تجمع پرندگان مهاجر، تاکنون گزارشی 

از این موضوع ارائه نشده است.
وی ادامه داد: اما نمی توان گفت که احتمال شیوع بیماری 
صفر است، چون پرنده مهاجر است و از عرصه های شمالی 

وارد کشور می شود، پس احتمال خطر آنفولانزا وجود دارد.
کرمی افزود: در مورد این مسأله باید خیلی سریع رصد و پایش 
انجام داد و به موقع وارد عمل شد، یعنی اگر مورد مشکوک 
و یا تلفاتی مشاهده شد، سریع باید آن را کنترل و از شیوع 

آن پیشگیری کرد.
رئیس اداره  نظارت بر امور حیات وحش استان تهران، با اشاره 
به وضعیت این نوع آنفلوانزا در پرندگان، طی سال های اخیر، 
بیان کرد: در سال های اخیر موردی از این تلفات در استان 
تهران نداشتیم و همکاران ما با شروع فصل مهاجرت رصد و 
پایش انجام می دهند و هر مورد مشکوک و تلفات مشکوک 
را با شبکه آن استان مطرح می کند و تیمی برای نمونه 
برداری اقدام می کند. وقتی پرنده ها مثلاً بی حال باشند یا 
نشان بیماری در آنها دیده شود، حتماً بررسی صورت می گیرد 

که علت آن چیست.
وی ادامه داد: اگر نتیجه مثبت باشد، پروتکل های بهداشتی 
در نظر گرفته می شود، مثلاً آن منطقه قرنطینه می شود و 
ورود و خروج به آن بخش ممنوع می شود، اما تاکنون در 
سال های اخیر مورد زیادی از تلفات پرندگان به این شکل در 
استان تهران نداشتیم و طبق بررسی اگر از یک گونه ۵مورد و 
از گونه های مختلف ۱۰مورد تلفات داشته باشیم باید روی آن 

موضوع حساس بود.
کرمی افزود: در مورد تلفات پرندگان در شهرهای دیگر خبر 
ندارم، اما از استان های دیگر به ما هشدار دادند که نمونه هایی 

از آنفلوانزای پرندگان به خصوص در تالاب میقان در استان 
مرکزی مشاهده شده است و ما بر اساس همان هشدارها 
پایش ها را در مناطق تالابی که تجمع پرندگان است شروع 
کردیم، تا اگر تلفات و موارد مشکوک مشاهده شد سریع وارد 

عمل شوند.
وی در پایان گفت: اگر مردم در این زیستگاه ها می روند باید 
هر مسئله ی مشکوکی را که دیدند به محیط بانی منطقه خبر 
دهند، اگر لاشه  پرنده دیدند به هیچ عنوان به آن دست نزنند 
و تا جایی که می تواند این موضوع را به محیط بانی و شبکه 

دامپزشکی منطقه اطلاع رسانی کنند.

خبر اول

هشدار به استان تهران در رابطه با آنفلوانزای پرندگان 

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید مجتبی رضایی فردمقدم  را گرامی می دارد

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا آخرین وضعیت 
کووید۱۹ در شهرهای کشور را تشریح کرد و گفت: اکنون 
در سطح کشور ۱۲شهر در وضعیت قرمز، ۲۳۱شهر در 
وضعیت نارنجی و ۲۰۵شهر در وضعیت زرد این بیماری 

قرار دارند.
دکتر علیرضا رئیسی با اشاره به جلسه روز شنبۀ ستاد 
ملی مقابله با کرونا که به ریاست رئیس جمهور برگزار 
شد، گفت: خوشبختانه امروز گزارش های خوبی در ستاد 
داده شد. ما از پنجم آبان ماه اقداماتی را آغاز کرده بودیم 
و از یکم آذرماه محدودیت ها تشدید شد و بر همین 
اساس خوشبختانه امروز میزان رعایت پروتکل ها به بالای 
۹۰درصد در سطح کشور رسیده که پیامد آن باعث شد که 
شاهد روند نزولی بیماری هم در حوزه ابتلا و هم در فوت 

در سطح کشور هستیم.

۱۲ شهر در وضعیت قرمز کرونایی

وی با بیان این هفته گذشته ۳۴شهر در کشور قرمز بودند 
و چهار استان اردبیل، گلستان، گیلان و مازندران نیز قرمز 
بودند، افزود: در این هفته بر اساس آخرین اطلاعات تنها 
استان گیلان و مازندران در وضعیت قرمز قرار دارند. در 
همین راستا از ۳۴ شهر قرمز، در حال حاضر فقط ۱۲ شهر 
قرمز هستند. رئیسی درباره این ۱۲شهر قرمز گفت: از فردا 
شهرهایی که جزو این لیست ۱۲تایی نیستند، از وضعیت 
قرمز خارج خواهند شد. در گیلان چهار شهر آستارا، بندر 
انزلی، رودسر و تالش قرمز هستند. در مازندران پنج شهر 
آمل، بهشهر، رامسر، گلوگاه و نکا نیز قرمز هستند. در 
عین حال شهر زرین دشت در فارس، بافت در کرمان و 

گمیشان در گلستان نیز در وضعیت قرمز به سر می برند 
که هنوز روند نزولی نداشتند و مردم و مسئولان این 

شهرها باید بیشترین دقت را داشته باشند.

۵ شهر در وضعیت بحرانی

وی همچنین گفت: در عین حال در بین این ۱۲شهر، 
پنج شهر است که وضعیت بحرانی دارند؛ این شهرها در 
گیلان شامل دو شهر آستارا و تالش و در مازندران آمل، 
گلوگاه و نور هستند. رئیسی ادامه داد: به دنبال اقدامات 
انجام شده در هفته های اخیر، آخرین وضعیت کشور به 
این صورت است که در سطح کشور ۱۲شهر در وضعیت 
قرمز، ۲۳۱شهر نارنجی و ۲۰۵شهر در وضعیت زرد بیماری 
کرونا قرار دارند. وی افزود: این خبر خوبی است و نشان 
دهنده روند رو به کاهش بیماری در کشور است. اما لازم 
است هشدار و تذکر بسیار جدی نیز داشته باشم؛ ویروس 
نشان داده که غفلت از آن باعث می شود بیماری سریعا 
بازگردد، شعله ور شود و به تدریج شهرها، استان ها و 
نهایتا سطح کشور را قرمز کند و کشور را در معرض میزان 
بالای ابتلا و مرگ و میر بالا قرار دهد. بنابراین به هیچ 
وجه نباید از این بیماری غفلت کرد. رئیسی تأکید کرد: 
اگر اکنون تغییر رنگی در وضعیت شهرها صورت گرفته 
به دلیل رعایت پروتکل ها، زحمات مردم و مسوولان و 
تعطیلی مشاغلی است که البته فشار زیادی هم به لحاظ 
اقتصادی به آنها وارد شد. این روند کاهشی نتیجه این 

همه زحمات است.

دورهمی عامل ۵۱درصد انتقال کرونا

معاون وزیر بهداشت با تأکید بر اینکه ۵۱درصد ابتلا 
در موارد بیمارستانی و بستری ناشی از دورهمی های 
خانوادگی است، گفت: خواهشم آن است که مردم خیلی 
این موضوع را جدی بگیرند بویژه در شب های منتهی به 
شب یلدا لازم است به این موضوع بسیار توجه شود. اگر 

غفلتی صورت گیرد تمام دستاوردها را از بین می برد.

یلدا را مجازی برگزار کنید

وی تأکید کرد: دورهمی ها به هیچ وجه نباید انجام شوند 
و مردم می توانند به شکل های دیگر آن را انجام داده و با 

اقوام به صورت مجازی در ارتباط باشند.

کاهش ۳۱درصدی ترددهای بین شهری

ادامه  در  کرونا  با  مقابله  ملی  ستاد  سخنگوی 
این  در  گفت:  محدودیت ها  زمینه  در  صحبت هایش 
مدت تردد خودروها در جاده های بین شهری به میزان 
۳۱درصد کاهش پیدا کرده است که بسیار قابل توجه 
است و بر همین اساس هم تصادفات خسارتی ۴۶درصد، 
تصادفات جرحی ۳۰درصد و تصادفات فوتی ۴۲درصد 

کاهش یافته است.

جریمه ۶۰هزار خودرو در شهرهای قرمز

رئیسی درباره جریمه هایی که به دلیل نقض ممنوعیت 
تردد از ۹شب تا ۴صبح انجام شده است، گفت: تاکنون 
۶۰۰هزار جریمه در این زمینه انجام شده است. در بحث 
تردد خودروها در شهرهای قرمز ۶۰هزار جریمه، شهرهای 
زمینه  در  است.  شده  انجام  جریمه  ۵۲هزار  نارنجی 
خودروها و مسافرت های بین جاده ای ۷۷۲ هزار خودرو 
برگشت داده شده اند. این خودروها می خواستند وارد شهر 
دیگری شوند که برگردانده شده اند. دو میلیون تذکر به 
خودروها داده شده است. وی افزود: در زمینه تخلفات 
اصناف نیز تا کنون ۲۳هزار پلمب انجام شده است. در 
نهایت روند کلی کشور خوب است، اما یادمان باشد که 
کوچکترین غفلت از کرونا می تواند بیماری را برگرداند و 
همه را گرفتار کند. امیدواریم که در آینده بتوانیم این 
روند کاهشی را ادامه دهیم تا به کمترین میزان ابتلا و 

مرگ در سطح کشور برسیم.

12 شهر در وضعیت قرمز کرونایی

 یلـــدا را مـــجازی برگـــزار کنید

بهداشت
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جامعه

عدم تعطیلی کارگاه های تولیدی 
 در قزوین 

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان قزوین گفت: تا 
امروز هیچ کارگاه تولیدی در استان قزوین به خاطر به  کارگیری 

بیماران کرونایی تعطیل نشده است.
رضا گروسی درباره شایعات موجود در جامعه در خصوص به کار 
گرفتن کارگران مبتلا به کرونا در واحدهای تولیدی و صنعتی 
استان اظهار کرد:  بازرسان ادارات کار در کلیه شهرستان های 
استان قزوین هیچ موردی از به کارگیری بیماران کرونایی در 
واحدهای صنعتی استان مشاهده نکردند و تا امروز هیچ کارگاه 
تولیدی در استان قزوین به خاطر به  کارگیری بیماران کرونایی 
تعطیل نشده است. وی با بیان اینکه مجموعه بازرسان اداره 
کل کار دوشادوش کارشناسان بهداشت دانشگاه علوم پزشکی 
به بازرسی از واحدهای تولیدی و صنعتی ادامه می دهند، گفت: 
بازرسان ما جزو آن دسته از کارکنان و کارمندان اداری بودند که 
مشمول تعطیلی 3 هفته اخیر کارمندان ادارات و دستگاه های 

اجرایی استان قزوین نشدند.
کارگاه های  و  واحدها  بر  نظارت  نحوه  به  اشاره  با  گروسی 
تولیدی در حوزه کارگران مبتلا به کرونا افزود: اداره کل کار 
تجهیزات و امکانات غربالگری را در اختیار ندارد و تنها بر اساس 
گزارش هایی که از سوی اداره کل امنیتی و انتظامی به دست 
ما می رسد، به کارگیری با عدم  به کارگیری کارگران کرونایی در 
واحدهای صنعتی را بررسی و راستی آزمایی می کنیم. وی ادامه 
داد: گزارش هایی هم که به دست اداره کل امنیتی و انتظامی 
می رسد، از سوی مراکز بهداشت و دانشگاه علوم پزشکی قزوین 
و بر مبنای شناسایی کارگران با تست مثبت تنظیم شده و به 
دست ما می رسد و به استناد این گزارش ها بازرسان اداره کل کار 

در کارگاه های تولیدی و صنعتی حضور پیدا می کنند.

تهدید سلامت مردم با افزایش 
مغاز ه های فروش لبنیات سنتی در گیلان

مدیر انجمن کارخانجات لبنی گیلان گفت: رشد قارچ گونه 
مغازه های فروش لبنیات سنتی گیلان برای سلامت مردم 

استان خطرناک است.
از  شیرخام  قیمت  افزایش  به  اشاره  با  آسایش  ابراهیم 
افزایش قیمت  ۴۱۵۰تومان به ۴۵۰۰تومان، گفت: در پی 
شیرخام، قیمت شیر و لبنیات صنعتی افزایش نیافته است. 
وی افزود: حفظ و ارتقای سلامت مردم از اهداف مهم صنایع 
شیر و کارخانجات لبنی است و تحقق این امر با مصرف 

کافی شیر و فرآورده های لبنی امکان پذیر است.
آسایش با اشاره به اینکه هر گونه حذف تبلیغ بد علیه مصرف 
شیر کار بسیار سختی است، ادامه داد: لازم است اگر تخلفی 
در یکی از کارخانه های لبنی کشور اتفاق می افتد نام همان 
کارخانه رسانه ای شود و اخبار به صورت کاملا شفاف منتشر 
شود تا مردم با پرهیز از نوشیدن شیر و مصرف نکردن لبنیات 
به پوکی استخوان دچار نشوند. وی با اشاره به اینکه با شیوع 
درگیر  بیماری  این  با  اندازه کافی  به  کرونا ویروس مردم 
هستند، یادرآور شد: به مردم باید اطلاع رسانی شود تا حتما از 
شیرهای صنعتی و پاستوریزه استفاده کنند تا به بیماری های 
تب مالت و ... دچار نشوند. مدیر انجمن کارخانجات لبنی 
گیلان خاطرنشان کرد: متاسفانه مغازه های فروش لبنیات 
سنتی در رشت مانند قارچ رو به افزایش است و دامداران 
این فروشگاه ها  به  به فروش شیر  زیاد  رغبت  نیز  استان 
دارند، زیرا گرانتر از کارخانجات لبنی می توانند شیر را در این 
فروشگاه ها به فروش برسانند. وی تصریح کرد: برخی از کوچه 
و پس کوچه های رشت مملو از چنین مغازه هایی است که 
اقدام به فروش شیر سنتی می کنند که میکروب های آن 
نابود نشده اند و این امر برای سلامت جامعه بسیار خطرناک 
است. آسایش ادامه داد: علاوه بر لبنیات سنتی این روزها 
شاهد هستیم که برخی از کبابی ها دوغ سنتی می فروشند و 
حتی گاهی در سطح شهر توزیع می کنند که متأسفانه زرق و 
برق زیادی هم دارند و مردم را به نوشیدن این دوغهای غیر 

پاستوریزه تشویق و ترغیب می کنند.

استان ها

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »مرتضی آبرین«

 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

چندی است که در طوفان های متعددی از بلاهای زندگی دچار 
شده ایم و همه در حال دست و پنجه نرم کردن با این طوفان ها 
می باشیم که البته بسیار دشوار است و آسیب زا؛ وویس ها و 
ویدئوهای متعددی در زمینه پرخاشگری و خشم مخصوصا 
خانه نشین  که همه  کرونایی  روزهای  این  در  به کودکان 
شده اند در گوشی هایمان دست به دست می شود، بچه های 
بی نوا که صبح ها به مدرسه می رفتند و چندساعتی در بین 
همکلاسی هایشان به بازی و آموختن می پرداختند، حالا 
مجبورند در خانه بمانند و از راه گوشی درس بخوانند و تکالیف 
انجام دهند در این بین کار والدین نیز چندبرابر شده است و 
مادر، هم باید وظایف مادری اش را به جا آورد و هم به عنوان 
کمک معلم یا شاید خود معلم به فرزندش آموزش دهد با دیدن 
این ویدئو های پر از خشم به عنوان یک روانشناس و البته 
یک معلم شدیدا به فکر فرو رفتم که ما داریم با بچه هایمان 
چه می کنیم ؟ اصلا رسالت آموزش چیست؟ چرا بچه هایمان 
را به مدرسه می فرستیم؟ مگر نه اینکه سواد خواندن و نوشتن 
بیاموزند و در آینده فردی مفید برای خود و جامعه شان باشند؟ 
اما آیا در سایه این همه پرخاشگری و خشم و استرس و 
اضطرابی که به فرزندتان وارد می کنید، خیلی از هدفتان دور 
نخواهید شد؟ آیا داشتن فرزندی بی سواد خیلی بهتر از داشتن 
فرزند مریض از لحاظ جسمانی و روانی نیست؟ آخر یاد گرفتن 
درس هایش به چه قیمتی؟ کمی بیندیشیم درست است که از 

همه طرف تحت فشار هستیم چه اقتصادی و چه... 
اما در این بین چرا به کودکانمان آسیب بزنیم؟ آیا می دانید 
وقتی کودک خود را کتک می زنید یا بر سرش فریاد می کشید 
دست  از  برای همیشه  را  خوشبختی خو یش  احساس  او 
خواهد داد و برای همه عمر شما ناخواسته کودک خود را 

از حس حقارت پر کرده اید که مدام به گذشته خود فکر کند؟
اگر در کودکی، شما هم مورد تنبیه بدنی قرار گرفته باشید 

هروقت با خودتان خلوت می کنید این آسیب ها همیشه 
گریبانگیرتان بوده است و فراموش نخواهد شد، می دانم 
فشارهای اجتماع زیاد است اما می دانید چرا همه آن ها را بر 
سر کودک بی نوایتان خالی می کنید؟ چون هرچه بر سرشان 
فریاد بزنید از آن ها ایراد بگیرید و آن ها را سرزنش کنید آن ها 
دست از دوست داشتن شما برنخواهند داشت بلکه دیگر 
خودشان را دوست نخواهند داشت و شما این پیام را به آن ها 
می دهید که دوست داشتنی نیستند، در این بین چه اتفاقی 
می افتد؟ با فریاد زدن بر سر آن ها شدیدا آن ها را می ترسانید 
و اعتمادبه نفس آن ها را از بین می برید و روابط  تان با آن ها 
بسیار تضعیف می شود برای همه عمر، باعث جدایی استرس 
و لکنت خواهید شد و همچنین خشم را به کودک خود 

منتقل خواهید کرد.
او را به فردی دروغ گو تبدیل خواهید کرد که جرات انجام 
هیچ کاری را نخواهد داشت و این ترس و نگرانی مداوم باعث 
از بین رفتن سلول های مغزی اش می شود، آیا هدف تان این 
بود؟ به نظرتان خیلی دور نشدید از آرزوهایی که برای فرزندتان 
داشتید؟ هیچ بچه ای با کتک خوردن بچه خوبی نمی شود، 
۹۰ درصد بچه هایی که تنبیه می شوند، تنبیه بدنی می شوند 
و لا ابالی، بی اراده، بیکار، توسری خور، و برده و بنده و بیمار 
روانی می شوند و این دقیقا برعکس چیزی ست که همیشه 
آرزویش را برای کودکان تان که امروزه به خاطر یاد نگرفتن الفبا 
اینچنین مورد خشم شما قرارگرفته اند، داشتید! تمام حرف من 
این است که یاد گرفتن الفبا به چه قیمتی؟ قیمت نابودی 
اعتماد به نفسش یا آسیب جدی به روح و روانش؟ یا به قیمت 

ساختن یک فرد پرخاشگر از او...
انصاف نیست حالا که بچه ها زورشان به ما نمی رسد و ما را 
ترک نمی کنند و تنبیه کننده ما نیستند و همیشه محتاج ما 
هستند، آن ها را کیسه بوکس خود کنیم، چون دیواری کوتاه تر 
از دیوار بی پناهی آن ها پیدا نمی کنیم، تمام دق ودلی مان را 
بر سر آن ها خالی کنیم. بهتر نیست به جای فریاد زدن بر سر 
آن ها، کمی به خود بیاییم و نحوه فرزندپروری خود را عوض 
کنیم؟ روانشناسان در ۲۰ سال گذشته تعدادی از سبک های 
گوناگون فرزندپروری را مشخص کرده و تحقیقات بلندمدت 
آن ها به همراه متخصصین علم عصب شناسی به این نتیجه 
رسیده اند که کلید فرزندپروری موفق مثل رفتار انسان در 

متعادل بودن آن است.

چهار سبک عمده فرزندپروری وجود دارد که کلید موفقیت 
همه آن ها دو عنصر مهم گرمی و قاطعیت است، گرمی 
به این معنا که پدر و مادر چقدر فرزندان خود را دوست دارند 
و قاطعیت به این معناست که آن ها تا چه سطح از کنترل 
را بر زندگی کودکان خود اعمال می کنند. طبق این اصل 
موثرترین سبک فرزندپروری، فرزند پروری مقتدرانه است، که 
در این نوع فرزندپروری والدین با کودکان خود به گرمی و 
محبت رفتار می کنند و توجه محبت آمیزی نسبت به آن ها 
دارند و به حرف آن ها گوش می دهند و به آن ها اجازه انتخاب 
می دهند اما در عین حال قاطعیت نیز دارند که ثبات، امنیت 
و ایمنی برای خانواده خود تامین کند، طبق نظر روانشناسان 
هر گاه تعادل مناسبی بین قاطعیت و گرمی وجود داشته 
باشد باعث می شود که کودکان منظم، متعادل، خوش بین 
و با عزت نفس باشند؛ این قبیل کودکان به احتمال زیاد 
پیشرفت تحصیلی خوبی دارند، دوستان خوبی برای خود پیدا 
می کنند و در مجموع از یک زندگی شاد و موفق برخوردار 
خواهند بود. والدینی که رفتار مستبدانه همراه با تنبیه بدنی 
و فریاد زدن دارند ممکن است حتی به ندرت بچه های مطیع 
این بچه ها دارای خودپندارای ضعیفی  اما  داشته باشند 
هستند که بعدها موقع خارج شدن از کنترل والدین بلافاصله 
به رفتارهای ضداجتماعی خودتخریبی روی می آورند و سخن 
آخر: مادر و پدرهای عزیز، شما دنیای کودکان تان هستید، 

پس دنیای شان را خراب نکنید...

یادداشت اختصاصی

تنبیه  والدین تا دکتر شدن فرزندان؛

خـشــم دَر مـی زنـد!

»البرز« چه خبر؟

رئیس کل دادگستری البرز گفت: ورود دادگستری 
صنعتی  شهرک  مشکلات  حل  برای  استان  این 
از  بخشی  تا  شده  موجب  هشتگرد  غیردولتی 

مشکلات این شهرک مرتفع شود.
روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
فاضلی  حسین  البرز،  دادگستری  عمومی 
مدیره  هیئت  و  رئیس  با  دیداری  در  هریکندی 
شهرک صنعتی غیر دولتی هشتگرد با بیان اینکه 
پیگیری  استان  دادگستری  اولویت های  از  یکی 
است،  صنعتی  و  تولیدی  واحدهای  مشکلات 
افزود: حمایت از واحدهای تولیدی و صنایع اگر 
چه جزو مأموریت های اصلی قوه قضاییه نیست 
اما به دلیل برخی مشکلات که منجر به تعطیلی 
واحدهای بزرگ هم شده در دوره جدید به عنوان 
یکی از اولویت های ریاست قوه قضاییه مطرح و 

مورد پیگیری قرار گرفته است.
وی اضافه کرد: مشکلات شهرک صنعتی اشتهارد از 
جمله مشکلات ملموس در استان بوده که چندین 

واحد تولیدی و صنعتی  در جریان سفر ریاست 
قوه قضاییه با دستورات وی و پیگیری مسئولان 
قضایی استان  نه تنها از تعطیلی این واحدها و 
بیکار شدن صدها نیرو ممانعت شد بلکه بنا بر 
بازخوردهای ارائه شده این واحدها در حال جذب 

نیرو برای ادامه فعالیت خود هستند.
شهرک  مشکلات  حل  گفت:  هریکندی  فاضلی 
صنعتی اشتهارد که برای چند دهه مغفول مانده 
شهرک  جاده  مشکلات  حل  برای  پیگیری  بود، 
صنعتی ماهدشت و روشنایی آن، پیگیری برای 
ایجاد تصفیه خانه در شهرک صنعتی اشتهارد و 
کوثر و بازدیدهای متوالی از این شهرک ها در بازه 
های مختلف از جمله اقدامات حمایتی بوده که در 
کنار حفظ حقوق صنعتگران، مطالبه حقوق عامه 

نیز مورد پیگیری بوده است.
قابل ذکر است؛ بیش از سه هزار و ۵۰۰واحد تولیدی 
البرز  استان  های صنعتی  شهرک  در  و صنعتی 

مشغول به فعالیت هستند.

ورود دادگستری البرز برای حل مشکلات شهرک صنعتی هشتگرد 

الهام اردانی نژاد 

 روانشناس
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »احمد فردید«
 - فیلسوف معاصر - را گرامی می دارد

شهری

»حسین محمدی« تاکید کرد؛

لزوم تهیه دستورالعمل اجرای طرح مدیریت سبز
 در شهرداری 

»خیری« خبر داد؛
راه اندازی نمایشگاه عرضه مستقیم تولیدات 

حوزه مشاغل خانگی البرز

رئیس کمیسیون محیط زیست و سلامت شورای 
دستورالعمل  کرج  شهرداری  گفت:  کرج  شهر 
مدیریت سبز در ساختمان های شهرداری و برای 

کارکنان را تهیه، تدوین و اجرایی کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، حسین محمدی با اشاره 
به استقرار نظام مدیریت سبز در ساختمان های 
شهرداری و بین کارکنان توسط معاونت خدمات 
العمل  دستور  این  اساس  بر  کرد:  اظهار  شهری، 
مدیریت سبز در قوانین بالادستی مورد تاکید قرار 
گرفته و به قانون برنامه ششم توسعه و آیین نامه 
اجرایی مربوط می شود که در آن اعمال سیاست 
های مصرف بهینه منابع، اصلاح و بهبود فرایند 
ها و ساختار ها برای حفاظت محیط زیست )مانند 
اصلاح ساختار مصرف(، استقرار نظام مدیریت و 
بهره وری سبز از جمله محورهای مورد تاکید این 

دستور العمل است.
وی شهرداری را مکلف به اجرای قانون مدیریت 
بهینه  و  الگوی مصرف  رعایت  افزود:  و  سبز کرد 
سازی مصرف سوخت، آب، برق، انرژی و تجهیزات 
در شهرداری، ایجاد ساز و کار اجرایی مناسب برای 
مصرف  کاهش  جهت  شهرداری  های  ساختمان 
مواد و منابع پایه از محل صرفه جویی و آموزش 

با فرهنگ سازی و جلب مشارکت عمومی از جمله 
محورهای مورد تاکید در آیین نامه اجرایی شود.

عضو شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه مصرف 
بهینه انرژی یکی از مصادیق مدیریت سبز است 
که باید اهتمام ویژه بر آن داشت، گفت: مدیریت 
سبز، ساز و کاری بسیار قوی برای مدیریت مصارف 
جاری است که با برخورداری از دستورالعمل و آیین 
نامه های مشخص و مدون به مدیریت مصرف آب 

و انرژی و کاغذ در دستگاه ها کمک می کند.
محمدی گفت: بر اساس ابلاغ این مصوبه تمامی 
کارکنان شهرداری باید ملزم به اجرای دستورالعمل 
مدیریت سبز شوند ضمن اینکه مدیریت مصرف 
آب، انرژی و مدیریت تولید پسماند، در نهایت به 
حفظ محیط زیست، کاهش انتشار گازهای گلخانه 

ای و کاهش آلودگی هوا کمک می کند.
وی ارائه گزارش عملکرد استقرار نظام مدیریت سبز 
در ساختمان های شهرداری، ارائه طرح و برنامه 
جدید تفکیک از مبدا توسط معاونت خدمات شهر 
و مدیریت پسماند را از دستور جلسه این کمیسیون 
عنوان کرد که توسط اعضای کمیسیون و معاونت 
خدمات شهر شهرداری و رئیس سازمان پسماند 

بحث و بررسی شد.

و  شهری  مشاغل  ساماندهی  سازمان  رئیس 
فرآورده های کشاورزی شهرداری کرج گفت: بخش 
نمایشگاهی و عرضه مستقیم تولیدات حوزه مشاغل 
خانگی استان از ابتدای بهمن ماه راه اندازی می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، احمد خیری ظهر پنجشنبه 
در مراسم انعقاد تفاهم نامه بین جهاد دانشگاهی 
و سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های 
مرکز  اندازی  راه  جهت  کرج  شهرداری  کشاورزی 
ساماندهی مشاغل خانگی استان البرز، اظهار کرد: این 
تفاهم نامه در راستای توانمند سازی مشاغل خانگی 
منعقد شده و امیدواریم جامعه هدف به خوبی از 

نتایج آن بهره مند شوند.
وی ادامه داد: سازمان ساماندهی مشاغل شهری و 
فرآورده های کشاورزی شهرداری کرج به واسطه بازارها 
و فضاهای عرضه کالاها و تولیداتی که به عنوان 
بخشی از ظرفیت های خود در اختیار دارد، آمادگی 
حوزه  کارهای  و  کسب  صاحبان  اتصال  برای  لازم 
مشاغل خانگی به بازار فروش را دارد و در همین 
راستا است که از بهمن ماه نمایشگاه عرضه مستقیم 
تولیدات حوزه مشاغل خانگی را در بازار سیب گلشهر 

راه اندازی می کند.
رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده 

های کشاورزی شهرداری کرج توضیح داد: بدیهی 
است با توجه به اینکه ۳۰۰ رشته شغلی در حوزه 
مشاغل خانگی تعریف شده، امکان اینکه تمامی 
صاحبان کسب و کارهای خانگی در این نمایشگاه به 
شیوه سنتی غرفه داشته باشند وجود ندارد و بنابراین 
در تلاشیم بخش فروش مجازی این نمایشگاه راه هم 

راه اندازی کنیم.
خیری اضافه کرد: با نگاه علمی جهاد دانشگاهی و 
بستر قانونی مناسبی که وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی ایجاد کرده، امیدواریم طرح ها و برنامه های 
مرکز ساماندهی مشاغل خانگی البرز اثرات مثبتی به 
دنبال داشته باشد و صاحبان کسب و کارهای کوچک 
بتوانند دستاوردهای خود را به راحتی در بازار فروش 

عرضه کنند.
وی تاکید کرد: با تعامل بین دستگاهی امیدواریم 
به مرحله ای برسیم که سایر استان ها از مدل البرز در 

اجرای طرح ملی مشاغل خانگی الگو برداری کنند.
و  شهری  مشاغل  ساماندهی  سازمان  رئیس 
فرآورده های کشاورزی شهرداری کرج گفت: در اجرای 
طرح ساماندهی مشاغل خانگی استان البرز هنوز در 
ابتدای راه هستیم و در تلاشیم این مسیر آزموده 

نشده به درستی طی شود.

گزارش ورزشی

رئیس شورای شهر تهران از رایزنی برای اصلاح مصوبه مجلس 
در مورد تعیین عوارض در شهرها توسط وزارت کشور خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار«، محسن هاشمی در مورد مصوبه اخیر 
مجلس شورای اسلامی مبنی بر تعیین عوارض در شهرها توسط 
وزارت کشور با بیان اینکه دقت داشته باشید که این مصوبه 
مربوط به مجلس گذشته است که با ایراد شورای نگهبان مواجه 
شد و برای اصلاح به مجلس جدید ارسال شد، افزود: مجلس 
جدید هم بدون در نظر گرفتن جایگاه و اختیارات شورا، حق 
قانونی شورای شهر در تعیین عوارض را نقض کرد و آن را به 

وزارت کشور محول کرد.
هاشمی تاکید کرد: با توجه به اینکه این مصوبه در مجلس دهم 
تصویب شده بود، انتظار می رفت که اشکالات شورای نگهبان به 
کمیسیون شوراها ارجاع شود اما متاسفانه فقط با نظر کمیسیون 
اقتصادی، بلافاصله در صحن علنی به رای گذاشته شد و نمایندگان 
جدید هم که در جریان جزییات و سوابق نبودند، با آن موافقت 
کردند، البته ما طی یک هفته گذشته در حال رایزنی و استفاده 
از ظرفیت شورای عالی استانها، هیات رئیسه مجلس و شوراها و 
شهرداری های کلانشهرها و مراکز استان برای حل مساله هستیم 
و امیدواریم این تفسیر مضیق از اصل ۱۰۰ قانون اساسی در مورد 
شوراها که در مغایرت با قوانین مورد تایید شورای نگهبان هم 

هست، تغییر کرده و مدیریت شهری را دچار بحران جدیدی نکند.
وی با بیان اینکه متاسفانه این مصوبه برخلاف روح فصل هفتم 
قانون اساسی در جهت تقویت شوراها است، افزود: این تصمیم 
همچنین  با سیاست های کلی نظام مبنی بر تمرکززدایی از دولت 
و واگذاری امور به سایر نهادهای نیز در تضاد است و اگر قرار باشد 
عوارض توسط وزارت کشور تعیین شود، عملا شورا به ماشین 
امضای دولت تبدیل می شود و همین اختیارات نصفه و نیم بندی 
که در حال حاضر شوراها دارند نیز اثرگذاری خود را ازدست می دهد.

رئیس شورای شهر تهران با تاکید بر اینکه در شرایط فعلی نیز 
هرگونه مصوبه شورا در مورد عوارض توسط هیات تطبیق در 
فرمانداری ها بررسی می شود، گفت: همین حالا نیز  اختیار 
شوراها برای تعیین عوارض منوط به تایید دولت است و گرفتن 
جهت  مردم  به  منفی  علامت  دادن  بند،  نیم  اختیار  همین 
مردم  دادن  نشان  تشریفاتی  و  شوراها  انتخابات  در  مشارکت 

نهادترین رکن قانونی کشور است.
هاشمی در پاسخ به این سوال که این تصمیم علاوه بر کاهش 
عملا  افزود:  دارد؟  مردم  برای  پیامدی  چه  شوراها،  اختیارات 
تصمیم گیری در حوزه عوارض شهری از دایره تاثیرگذاری شورا 
و نمایندگان مردم خارج می شود و توسط دولت و وزارت کشور 
صورت می گیرد، در موضوع قیمت بنزین وحوادث پس از آن 
و  عمومی  افکار  اطلاع  از  خارج  تصمیمات  پیامدهای  شاهد 
پارلمانی بودیم و اصولا این نوع تصمیم گیری قابلیت اقناع 
کمتری برای مردم دارد، اما وقتی در جلسات علنی شورای شهر و 
با حضور موافقین و مخالفین بحث می شود همه جوانب موضوع 

سنجیده می شود و تصمیم قابل قبول تری گرفته می شود.
وی با اشاره به حضور شهردار اسبق تهران و نمایندگان سابق 
شورای شهر در مجلس گفت: اگر بخواهیم خوش بینانه نگاه 
کنیم، باید بگوییم مجموعه مجلس اعم از رئیس مجلس که با 
۱۲ سال تصدی سمت شهردار تهران همواره از مدافعین مدیریت 
یکپارچه شهری بودند، فراکسیون شوراها و نمایندگان تهران و 
کلانشهرها، در جریان جزییات و پیامدهای موضوع نبودند و 
غافلگیر شدند و امیدواریم موضوع با تلاش همه دوستان جبران 
و حل وفصل شود و از قالیباف که خود منتقد تضعیف مدیریت 
یکپارچه شهری و دخالت در امور شهرداری ها توسط دولت بود؛ 
نیز انتظار می رود تدبیری اتخاذ کنند که از تضعیف مدیریت 

شهری در برابر دولت جلوگیری شود.

صدای »محسن هاشمی« درآمد؛

تبدیل شورا به ماشین امضای
 دولت با مصوبه جدید!

آقای علی ابراهیمی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت سه دانگ مشاع از 
ششدانگ یکباب خانه قطعه ۱۹۶ تفکیکی بمساحت ۱۴۳ مترمربع بشماره پلاک ۴۹۱۶ فرعی از ۱۵۴ اصلی مفروز و مجزی شده 
از پلاک ۱۵۲۷و۲۰۴۶و۲۰۴۵ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج بنام متقاضی ثبت و سند بشماره 
چاپی ۲۲۴۰۲۸ و دفتر الکترونیکی بشماره ۱۳۹۵۲۰۳۳۱۰۰۹۰۳۶۳۶۵ صادر و تسلیم شد که سند مالکیت بعلت سهل انگاری 
مفقود گردیده است لذا تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ 
آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت 
به ملک مذکور باشد از تاریخ این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا 
وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد 

سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/781ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف اسماعیل کلانتری

آگهی فقدان سند مالکیت
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

انیو  از  اثری   Cinema Paradiso پارادیزو فیلم سینما  آلبوم موسیقی متن 
موریکونه Ennio Morricon آهنگساز مشهور ایتالیایی است. او در این فیلم با 
فرزندش آندرئا موریکونه Andrea Morricone نیز همکاری داشته است. این 
فیلم توسط جوزپه تورناتوره Giuseppe Tornatore کارگردان سرشناس ایتالیایی 

ساخته شد. 
این فیلم روایت رخدادهای کودکی به نام سالواتوره در منطقه ای کوچک در 
ایتالیا و رخدادهایی است که با محوریت سینمای منطقه برای او رخ می دهد. 
این فیلم یکی از برترین آثار غیرانگلیسی تاریخ سینما است که با گذشت بیش 
از سه دهه از ساخته شدنش، همچنان جذاب و دیدنی است و تازگی خود را 

حفظ کرده است. 
فیلم سینما پارادیزو جایزه گلدن گلوب و اسکار بهترین فیلم غیرانگلیسی زبان 
را برای تورناتوره به همراه داشت و همچنین نام آن در فهرست ۱۰۰۱ فیلمی که 
باید پیش از مرگ دید، به چشم می خورد. لازم به گفتن نیست که به مانند 
دیگر آثاری که انیو موریکونه در آن ها حضور دارد، او یکی از عناصر اصلی 

جذابیت فیلم است.
آلبوم Cinema Paradiso )Nuovo Cinema Paradiso( با قطعه تم اصلی شروع 
می شود و کافی است آلبوم را شروع کنید و تا پایان آلبوم از شنیدن لذت ببرید.

Cinema Paradiso
::  انیو موریکونه  :: 

مارتینسی«  »مارسلو  یعنی  پاراگوئه ای  کارگردان  فیلم  اولین  وارث ها 
است که کاملا برخلاف انتظارها واقع شد و توانست عنوان یکی از به 
یادماندنی ترین فیلم های ۲۰۱۹ را به خود اختصاص دهد. این فیلم به 
قدری کامل و جذاب است که لحظه ای نمی توانید خود را از جریان فیلم 

دور کنید. 
فیلم دقیقا همان چیزی است که امروزه خیلی ها در دنیا درگیر آن هستند 
و فیلم ترکیب جالبی از روابط اجتماعی، روابط عاطفی و درگیری با بی پولی 
و دغدغه های مالی است و تمامی این المان ها جوری در کنار یک دیگر قرار 
گرفته اند که می توانید فیلم را چندین بار مشاهده کنید و باز هم از لایه های 

زیرپوستی آن لذت ببرید.
فیلم داستان دو خواهر است که وارثان یک پول هنگفت هستند اما درگیر 
اتفاقاتی می شوند که مجبور می شوند تمامی خانه و زندگی خود را بفروشند و 
یکی از خواهرها به زندان می افتد و خواهر دیگر برای گذراندن زندگی خود باید 
مشغول به کار شود که در این بین او با یک دختر آشنا می شود که دوستی 

با آن دختر، زندگی او را برای همیشه تغییر می دهد .
روابط دوستانه میان این دو باعث به وجود آمدن روایتی خارق العاده می شود 

که به راحتی نمی توانید دست از کند و کاو روایی آن بردارید.

وارثین
::   مارسلو مارتینسی    ::

»حکایت های مریخ« مجموعه چند داستان است که یک جورهایی به هم 
وصل می شوند و داستان فتح مریخ و استثمار مریخی ها را تعریف می کند. 
این کتاب در کنار »فارنهایت ۴۵۱« دو اثر مشهور برادبری هستند که البته خود 
برادبری این یکی را بیشتر دوست داشت. برادبری معتقد بود این داستانش، 
یک اسطوره جدید می تواند باشد. بیشتر کسانی هم که داستان را خوانده اند، 

با او موافق هستند.
یک نکته دیگر هم اینکه برادبری از اینکه این کتابش را در دسته علمی - تخیلی ها 
جا بدهند شاکی بود: »علمی تخیلی توصیف واقعیت است و فانتزی شرحی 
خیال پردازانه. از این روست که حکایت های مریخ علمی تخیلی نیست، فانتزی 
است. معلوم است که ممکن نیست چنان اتفاقاتی روی دهد. به همین دلیل 
است که اثری ماندگار خواهد بود، چون همانند اساطیر یونان است و اسطوره ها 

مانا هستند ...« 
بر  آنکه  جالب  شده است.  برگردانده  زبان  چند  به  تاکنون  مریخ  حکایت های 
چاپ اسپانیولی آن خورخه لوییس بورخس شاعر و خیال پردازی نویس نامدار 
اسپانیولی زبان مقدمه ای نوشته است. نکتهٔ جالب در مورد این کتاب بحث علمی-
تخیلی بودن یا نبودن آن است. خود برادبری در نقل قولی به صراحت اعلام می کند 

که این کتاب علمی-تخیلی نیست و امید است که چون اسطوره ها مانا باشد.

حکایت های مریخ- ری برادبری
::  ترجمه: مهدی بنواری ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »غلامحسین بیگدلی«

 - شاعر، ادیب و خوشنویس معاصر - را گرامی می دارد

جهان سینما

مستند ایرانی برگزیده جشنواره المپیای یونان شد
مستند  »آشو« ساخته جعفر نجفی  موفق 
به کسب جایزه بهترین فیلم کوتاه بیست و 
سومین دوره جشنواره بین المللی فیلم کودک 

و نوجوان المپیای یونان  شد.

از »دعوت نحس«  پایان صحنه های شمال 
علیرضا افخمی

محمودرضا تخشید، تهیه کننده سریال »دعوت 
نحس« از پایان تصویربرداری این سریال در 

شمال کشور خبر داد.

تدوین »گل به خودی« به پایان رسید
احمد تجری- کارگردان فیلم سینمایی »گل به 
خودی« گفت: تدوین فیلم سینمایی »گل 
به خودی« توسط عماد خدابخش به پایان 
رسیده است و تمام تلاش خود را می کنیم 
تا این پروژه سینمایی را برای حضور در سی و 

نهمین جشنواره فیلم فجر آماده کنیم.

»ملکه گدایان« به زودی پخش می شود
سریال »ملکه گدایان« به کارگردانی حسین 

سهیلی زاده به زودی توزیع و عرضه می شود.

پروژه بعدی مجید مجیدی در چین کلید می خورد
مجید مجیدی کارگردان مطرح سینمای ایران، 
اعلام کرده است که قصد دارد فیلم بعدی اش 
را در چین و با بازیگران چینی درباره زندگی در 

بحران کرونا بسازد.

عرضه سریال جدید »استیون کینگ« در ۱۰۰ 
بازار بین المللی

امتیاز پخش »ایستادگی« سریال جدیدی که با 
اقتباس از رمانی به همین نام ساخته شده به 

بیش از ۱۰۰ بازار بین المللی فروخته شد.

فیلم بلند سینمایی »زد و بند« به کارگردانی داود نوروزی در 
مراحل فنی قرار دارد و برای ارائه به جشنواره سی و نهم فیلم 

فجر آماده می شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی بنیاد 
سینمایی فارابی، »زد و بند« نخستین فیلم بلند سینمایی 
جباری  مقصود  به تهیه کنندگی  که  است  نوروزی  داوود 
و  شده  ساخته  فارابی  سینمایی  بنیاد  مشارکت  با  و 
قصه اش با روایتی متفاوت در ژانر معمایی به معضلات و 

ناهنجاری های اجتماعی می پردازد.
داوود نوروزی درباره آخرین وضعیت این فیلم عنوان کرد: 
هم اکنون در مراحل فنی قرار داریم اما شرایط کرونایی روند 
کار را کند کرده است و امیدواریم شرایط مساعد شود تا 

بر اساس برنامه ریزی، پست پروداکشن )مراحل فنی( فیلم 
به اتمام برسد.

سایر عوامل فیلم »زد و بند« عبارتند از: مدیر فیلم برداری: 
طراح  ملکی،  محسن  چهره پردازی:  طراح  مرادی،  هاشم 
صحنه و لباس: مرجان گلزار، صدابردار: مسیح حدپور سراج، 
صداگذار: آرش قاسمی، مدیر برنامه ریزی: امیر جاوید نیک، 
دستیار کارگردان: سالار آزادمنش، مجری طرح: محمد علی 
کیانی، مدیر تولید: محمود محمدطائمه، جانشین تولید: 
تدارکات: علیرضامحمدزاده،  امیر حسین طاهریان، مدیر 

مشاور پروژه: سارا احمدی.
بازیگران: امین زندگانی، هنگامه حمیدزاده، همایون ارشادی، 

فریبا کوثری، محمدعلی کیانی و سید مهرداد ضیایی.

با افزایش شیوع ویروس کرونا در آلمان و سراسر قاره اروپا، 
گمانه زنی هایی درباره عدم برگزاری جشنواره فیلم برلین در 

تاریخ مقرر در ماه فوریه مطرح شده است.

به گزارش »دنیای هوادار«، هفتاد و یکمین جشنواره 
فیلم برلین قرار است، طبق آنچه تاکنون اعلام شده از 
تاریخ ۱۱ تا ۲۱فوریه )۲۳بهمن تا ۳اسفند( به صورت 
حضوری و با برگزاری آنلاین بازار فیلم اروپا برگزار شود 
اما با اوج گیری دوباره شیوع ویروس کرونا در آلمان، 
شایعاتی درباره زمان برگزاری این رویداد مهم سینمایی 

شکل گرفته است.
شرایط  دقیق  رصد  از  برلین  فیلم  جشنواره  مسئولان 
شیوع ویروس کرونا و بررسی امکان برگزاری این رویداد 
سینمایی در تاریخ اصلی و همچنین دیگر گزینه ها خبر 
داده اند و اعلام کردند، اطلاعات بیشتری در این باره به 

زودی منتشر می شود.
لحن برگزارکنندگان جشنواره برلین در مقایسه با دو سه 
هفته پیش تغییر یافته که اعلام کرده بودند هنوز برای 
تصمیم گیری درباره لغو جشنواره خیلی زود است و در 

حال آماده سازی جشنواره برای برگزاری حضوری در ماه 
فوریه با کاهش تعداد فیلم ها هستند.

با توجه به شرایط کنونی کرونا در اروپا و آلمان، بسیاری 
انتظار دارند بزرگ ترین جشنواره سینمایی جهان از نظر 
حضور مخاطبان، در سال آینده میلادی به تعویق بیافتد 
و برخی دیگر نیز از همین حالا اعلام کرده اند به سبب 
محدودیت های سفری و شرایط کرونا قادر به حضور در 

برلیناله ۲۰۲۱ نخواهند بود.
شمار قربانیان ویروس کرونا در آلمان افزایش یافته و در 

دو روز گذشته به ترتیب ۶۲۲ و ۵۴۲ نفر بوده است. 
با در نظر گرفتن این موضوع که احتمال دسترسی گسترده 
به واکسن کرونا حداقل تا بهار سال آینده کم است، گمانه 
زنی هایی نیز درباره به تعویق افتادن جشنواره فیلم کن 
۲۰۲۱ نیز مطرح شده است که قرار است ۱۴ تا ۲۵می 

)۲۴اردیبهشت تا ۴خرداد( در فرانسه برگزار شود.

جشنواره  ها

زد و بند در راه جشنواره فجر

احتمال تعویق جشنواره فیلم برلین ۲۰۲۱
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »منوچهر حیدری«
 - پیشکسوت فقید هندبال - را گرامی می دارد

ورزشی

مستطیل سبز

»فرشاد فلاحت زاده«:

دست استقلال رو شده است

یک پیشکسوت تیم فوتبال استقلال می گوید: آبی پوشان پایتخت باید 
تاکتیک خود را تغییر دهند.

فرشاد فلاحت زاده- پیشکسوت تیم فوتبال استقلال، درباره شرایط این 
روزهای آبی پوشان پایتخت گفت: ما در شروع فکر می کردیم اتفاقات 
بهتری برای استقلال رقم بخورد. حضور کادر فنی جدید باعث شد تا 
تصور کنیم نتایج بهتری رقم بخورد. به نظر من تفکرات آقای فکری 
باید نسبت به تیم های لیگ یکی و تیم هایی مثل نساجی فرق کند. 
هواداران از استقلال قهرمانی می خواهند و کادر فنی هم تحت فشار 
است و با این وجود، استقلال نیاز به آرامش دارد و با کمک و مشورت از 
آدم های مقبول، باید فکری به حال وضعیت استقلال بشود. اگر این طور 
نشود، آبی ها روزهای بسیار سختی را در پیش دارند. بازی های سخت 
استقلال هنوز باقی مانده است و تیم های گردن کلفت زیادی هستند 

که بتوانند برای شاگردان محمود فکری دردسرساز شوند.
او ادامه داد: من فکر می کنم استقلال باید در تعویض ها دقت بیش تری 
داشته باشد و دیر تعویض نکنند و نفراتی که عملکرد خوب نداشتند، به 
نمیکت بروند تا انگیزه ای برای دیگران هم ایجاد شود. تا این جای کار 
ترکیب و تاکتیک استقلال روشن بوده است و نفرات ثابتی در ترکیب 
حضور داشتند. باید تعویض ها با دقت بیش تری انجام شود و تاکتیک 

مورد نظر با تعویض ها هماهنگی های لازم انجام شود.
فلاحت زاده افزود: به نظر من دست استقلال تا یک اندازه قابل توجهی 
رو شده است. آن ها باید تغییر تاکتیک بدهند و روی تاکتیک های 
دیگر تمرکز کنند. استقلال به نظر می رسد این روزها درگیر حاشیه ها 
شده است. آن ها کار فنی را کنار گذاشته اند و به حاشیه ها می پردازند. 

الان در فوتبال ما جنگ نیمکت ها شده است و مربی ها روی نیمکت ها 
با یکدیگر جنگ دارند و این برای فوتبال ما زیبا نیست. الان هم جو 
استادیوم طوری نیست به ضرر مربی باشد چون تماشاگری به استادیوم 
نمی آید و با این وجود تمام تمرکز باید روی بازی باشد و به مسائل 

فنی تمرکز کنند.
این پیشکسوت تیم فوتبل استقلال درباره حاشیه های آبی پوشان گفت: 
هر مربی ای که بتواند زودتر تیم را تحویل بگیرد، می تواند عملکرد بهتری 
داشته باشد. اگر آقای فکری این شرایط را دیده است، می توانست 
هدایت استقلال را قبول نکند و می گفت استقلال شرایط خوبی ندارد. 
مقایسه فکری و استراماچونی اشتباه است. استراماچونی مربی موفقی 
بوده است و رزومه مشخصی دارد. محمود فکری نیز سرمایه باشگاه 
است و مربی توانمندی است و کمک هایش هم با تجربه هستند. 
این جا استقلال است و خواسته ها و انتظارات در استقلال با نساجی 
متفاوت است و باید دانش خود را بیش تر کنند تا به خواسته های مورد 

نظر دست پیدا کنند.
او در پایان گفت: الان با این شرایط نمی توان به آینده استقلال امیدوار 
بود. استقلال باید تمرینات بیش تری مدنظر داشته باشد و تاکتیک های 
خود را تغییر دهد تا اگر استقلال قهرمان نشد، حداقل سهمیه لیگ 
قهرمانان آسیا را بگیرد. نقش آقای مددی در اینجا بسیار مهم است و 
فکر می کنم ایشان خیلی ضعیف کار کرده است و باید از سرمربی و 
کادر فنی مطالبه کند که نتیجه  نگرفتن استقلال به خاطر چه چیزی 
بوده است. مددی سرپرست باشگاه استقلال است و باید قوی تر از این 

چیزها ظاهر شود.

نصف  جهان

و  اصفهان  محترم  استاندار  رضایی  آقای  که  حال 
مدیران دستگاه های اجرایی ورزش استان به ورزش 
باشگاه ذوب آهن ورود کرده اند و اقدام به تشکیل کار 
گروهی به منظور رسیدگی به معضلات و وضعیت 
کنونی باشگاه ریشه دار و قدیمی کرده اند که گفت 
و گوها به نوعی در راستای برطرف کردن فشار روی 
این باشگاه  مطرح بوده است و در شرایطی که صدای 
مقامات استانداری، به ویژه معاون سیاسی امنیتی 
استانداری در جهت پشتیبانی از حق و حقوق باشگاه 
ذوب آهن به گوش می رسد که یک نکته )مثبت( 
به شمار می آید، مدیران ارشد شرکت سهامی ذوب 
آهن اصفهان چه تصمیماتی از نتایج این هارمونی و 
همفکری آقای استاندار، معاونین استانداری، مدیرکل 
ورزش و جوانان استان و مدیران باشگاه ذوب آهن 

اتخاذ کرده اند!؟
تشکیل کار گروه استانداری اصفهان اتفاقی است که 
آن را باید به فال نیک بگیریم و از آن استقبال کنیم. 
البته آرزو داریم این روند پسندیده و مفید به حال 
ورزش استان پهناوری که نزدیک به پنج میلیون نفر 
جمعیت دارد مقطعی نباشد و با برنامه های راهبردی 

و اصولی تداوم پیدا کند.
در ادوار گذشته و در مقاطع مختلف  باشگاه ذوب 
آهن نماینده شایسته استان اصفهان با فراز و نشیب 
های فراوانی دست به گریبان بوده است که اثرات 
مثبت و منفی زیادی را هم برجای نهاده که بی تردید 
عوامل  ترین  از شاخص  باشگاه  بودجه  تخصیص 
تاثیرگذار آن ها بوده است، صد البته مدیران فعلی 
باشگاه ذوب آهن نیز از این قاعده مستثنی نبوده 

و نیستند!
در اینکه آقای مهندس یزدی زاده مدیر عامل و اعضای 
آهن  ذوب  سهامی  شرکت  مدیره  هیات  محترم 
اصفهان نیت خیر نسبت به ورزش این شرکت دارند 
و خواهان سالم سازی و رشد ورزش هستند تردیدی 
نیست، اما باید به این نکته هم عنایت داشته باشند 
که قضاوت  امروزیان و آیندگان نسبت به عملکرد 
آن ها در ارتباط با حمایت از ورزش در رشته های 
مختلف باشگاه ذوب آهن خواهد بود که تا چه اندازه 
موثر واقع شده است. آنچه که امروز هواداران این 
باشگاه خواستار آن هستند و می بینند و راجع به 
عملکرد مدیران شرکت و مدیریت باشگاه قضاوت می 
کنند مبتنی بر نیت مدیران و آن چیزی است که در 

عمل مشاهده می شود؟ 
باید گفت  پاسخ کاملا مشخص و گویا است که 
متاسفانه گاه پاره ای از کمبودها وت قلیل بودجه در 
سال های اخیر هواداران و دیگران را ناچار می کند تا 

قضاوت دیگری داشته باشند!
به عنوان مثال به انحلال سه تیم مطرح هندبال، 
والیبال و بسکتبال در دوران مدیریت دکتر سعید 
آذری باید اشاره کنیم که علت را کسر۱۲ میلیارد 
تومان از بودجه باشگاه آن هم در دهه ۸۰ عنوان می 
کرد! در اینکه دکتر جواد محمدی یا هر مدیر دیگری 
که در راس این باشگاه پر آوازه و قدمت دار قرار می 

گیرد علاقه مند هستند مجموعه تحت پوششان به 
بهترین شکل اداره شود و به نتایج خوبی هم دست 
پیدا کند تردیدی نیست اما همه این ها باز بستگی 

به تخصیص بودجه باشگاه دارد.
در روزگارانی که مادیات حرف اول را می زند و تورم 
روز به روز افزایش پیدا می کند و از سوی دیگر ملاک 
و معیارها بستگی به دریافت پول بیشتر برای بازدهی 
بهتر مطرح می باشد که حل آن منوط به سرمایه 
گذاری بیشتری است، باید مد نظر مدیران شرکت 
سهامی ذوب آهن اصفهان هم واقع شود که خود را 

حامی ورزش اصفهان می دانند.
اما آنچه را که صاحب این قلم عنوان می کند دلیل 
بر آن نیست که چشم  خود را ببندیم و ملاک و 
معیارهای ما فقط به واریز پول بیشتر به حساب 

باشگاه باشد.
گرفتن  خدمت  به  باشگاه،  رهبری  سکان  سپردن 
مربیان تیم ها و مدیریت در بستن تیم ها با شناخت 
کافی از افرادی که به خدمت گرفته می شوند رکن 
اساسی و اصلی به شمار می آیند که متاسفانه در 
سال های اخیر روش باشگاه این گونه نبوده است و 
بسیاری از متخصصان و کاربلدهای ورزش اصفهان را 
کنار گذاشتند و افرادی جایگزین آن ها نمودند که بر 

اساس روابط به ورزش ورود کرده بودند!
عجیب نیست تیم فوتبالی که به نام باشگاه پرافتخار 
ذوب آهن اصفهان  تشکیل می شود و در لیگ برتر 
حضور پیدا می کند، مثل دوره گذشته که تا مرز 
سقوط به دسته یک پیش رفت بسته شود!؟ آیا در 
شان نام ذوب آهن است؟ انصاف نیست ادعا کنیم 
صرفا قضاوت داوران در این امر دخیل بوده و باعث 

افت فاحش تیم ذوب آهن اصفهان شده است!
به هر تقدیر پس از گذشت بیش از ۱۲سال از انحلال 
تیم هایی که نام برده شد جای بسی خوشحالی است 
که به همت مدیران ورزش دوست ذوب آهن تیم 
های بسکتبال و هندبال با قدرت در کوران مسابقات 
لیگ برتر باشگاه های کشور حضوری مقتدرانه پیدا 
کرده اند. حال که سخن به مسائل مالی و تشکیل 
مجدد تیم های هندبال و بسکتبال باشگاه ذوب آهن 
کشیده شده است جا دارد اعضای محترم هیات مدیره 
و مدیرعامل شرکت سهامی ذوب آهن و مدیرعامل 
باشگاه نظر لطفی هم به والیبالیست های مستعد، 
جوان و ملی پوش اصفهانی داشته باشند تا خاطرات 
شیرین و فراموش نشدنی سال هایی که تیم والیبال 
ذوب آهن اصفهان در سطح کشور ترکتازی می کرد 
و در فینال مسابقات قهرمانی کشور یک پای فینال 
بود را در اذهان عمومی به ویژه هواداران پروپاقرص 

والیبال ذوب آهن زنده شود.

با تشکیل کارگروه استانداری برای  رفع مشکلات باشگاه؛

مدیران ذوب آهن چه راهی را 
پیش خواهند گرفت!؟

آقای قاسم مرسلی با نامه شماره 99/246615 مورخ 1399/04/01 اداره کل اوقاف و امور خیریه استان البرز ضمن تسلیم دو برگ 
استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ یک باب خانه به مساحت 197/5 متر مربع تحت پلاک 
۱۵۰۲۷فرعی از ۱۶۳مفروز از پلاک۴۸۲ فرعی از ۱۶۳ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان فردیس به شماره چاپی ۰۶۵۵۴۲۰ برابر 
رای ۲۶۴مورخ1368/048/7 هیات رسیدگی به اسناد عادی ذیل دفتر ۱۲۱۷صفحه ۱۹۵ ذیل ثبت ۴۲۶۲۷۱ صادر و تسلیم گردیده 
است مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین 
نامه نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالكيت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به 
ملک مذکور می باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم 
نماید. بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت 

المثنی برابر مقررات به متقاضی تسلیم میگردد. 99/782ف
محمد سلیمانی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک فردیس - از طرف روح اله لطفی

به موجب پرونده اجرائی کلاسه فوق یک دستگاه اتومبیل سواری سمند نقره ای رنگ مدل ۱۳۸۴ دارای پلاک انتظامی ۸۱۶ن ۶۴ 
ایران ۳۸ متعلق به آقای سعید ژاله پويا میباشد شماره موتور ۱۲۴۸۴۰۸۱۳۰۴ و شماره شاسی ۱۴۵۲۰۷۱۸ است. توصیف اجمالی آن 
عبارت است : درب عقب سمت راست و ... دارای آثار بازسازی و خط و خش جزئی بود. داشبورد سالم ، صندلی و تودوزی سالم، موتور 
سالم، گیربکس سالم، دیفرانسیل سالم، تایرها ۷۰٪ ، تعداد سیلندر ۴ ، تعداد محور ۲ ، نوع سوخت بنزین میباشد. خودرو فوق در 
کرج- کمال آباد - شهرک رضوانیه -خ بیستم - توقفگاه المهدی میباشد طبق نظر کارشناس رسمی دادگستری در مورخ 1399/08/10به 
مبلغ 750/000/000 ریال ارزیابی شده از طریق مزایده به فروش میرسد. مزایده از ساعت 9 الى ۱۲ مورخ 1399/10/06 در محل پارکینگ 
المهدی واقع گردیده از طریق مزایده به فروش میرسد . مزایده از مبلغ 750/000/000 ریال شروع به بالاترین قیمت پیشنهادی نقد 
فروخته میشود و کلیه هزینه های قانونی به عهده برنده مزایده است ونیم عشر و حق مزایده نقدا وصول خواهد شد و شرکت در مزایده 
منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت و حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده است. 
برنده مزایده مکلف است ما به التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در 
صورتی که ظرف مهلت مقرر ، مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند ، مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه 
واریز خواهد شد . در این صورت، عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید میگردد. چنانچه روز مزایده مصادف با تعطیل 
رسمی غیر مترقبه گردد، در روز اداری بعد از تعطیل در همان محل و ساعت انجام می شود. 99/783ف تاریخ انتشار: 1399/9/23
از طرف رئیس اجرای ثبت کرج - قاسمی

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی مزایده اموال منقول پرونده اجرایی کلاسه ۹۹۰۲۰۴۲

اصغر قلندری
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »ابوالفضل صلبی« ورزشی
- پیشکسوت فقید بسکتبال - را گرامی می دارد

آغاز اردوی تیم ملی تنیس روی میز زنان از ۲۳ آذر
تیم ملی تنیس روی میز زنان از ۲۳ آذر به مدت یک هفته اردو برگزار می کند.
اردوی آمادگی بازیکنان منتخب تیم ملی تنیس روی میز زنان که قرار 

است در رقابت های انتخابی المپیک شرکت کنند از امروز- ۲۳ آذرماه 
به مدت یک هفته در مرکز بین المللی آموزش و استعدادیابی شهید 

عضدی تهران برگزار می شود.

محسن طاهری: به خودمان باختیم
سرمربی تیم هندبال فولاد گفت: ما به تیم خودمان باختیم چون آنچه از 

بازیکنانم خواسته بودم را اجرا نکردند. در چهارمین روز از دور برگشت 
رقابت های لیگ برتر هندبال مردان دو تیم ریشه دار مس کرمان و 

فولاد مبارکه سپاهان مقابل یکدیگر قرار گرفتند که این بازی در 
نهایت با برد مس صدرنشین به پایان رسید.

اکبری: بازیکنانم فکر کردند بازی سه بر صفر تمام می شود
سرمربی تیم والیبال شهرداری ارومیه گفت: به نظرم شاگردانم فکر کردند که در 

ست سوم هم برنده بازی هستیم و نتیجه سه بر صفر می شود.در جدال 
مدعی و مدافع عنوان قهرمانی لیگ برتر والیبال که میان تیم های 

شهرداری ارومیه و شهرداری ورامین برگزار شد، شاگردان پیمان اکبری 
موفق شدند ۳ بر یک ورامینی ها را شکست دهند.

۳۵۴ ایرانی در کنفرانس بین المللی فدراسیون جهانی تنیس 
رایزنی های مداومی که طی  با  مدیر توسعه فدراسیون جهانی تنیس گفت: 

هفته های گذشته به انجام رساندیم، یک چهارم مجموع ظرفیت کنفرانس 
بین المللی فدراسیون جهانی تنیس به شرکت کنندگان ایرانی اختصاص 

داده شد و 354 مربی و تنیس باز ایرانی توانستند از این طریق با برخی 
از جدیدترین مباحث علمی تنیس دنیا اطلاع یابند.

اسطوره والیبال آرژانتین، مربی مدرسه شد
بهترین بازیکن تاریخ والیبال آرژانتین، هدایت تیم یک مدرسه را در 

اسپانیا بر عهده گرفت. مارکوس میلینکوویچ را بهترین بازیکن 
تاریخ والیبال آرژانتین می دانند. او عنوان امتیازآورترین بازیکن 

المپیک2000 سیدنی و باارزش ترین بازیکن مسابقات قهرمانی 
جهان2002 را در کارنامه بازیگری خود دارد.

امامی: عموزاد و یزدانی قطعا به صربستان می روند 
محمد ابراهیم امامی- سخنگوی فدراسیون کشتی از اعزام تیم دونفره 

آزاد در بامداد دوشنبه خبر داد و گفت: رحمان عموزاد و امیرمحمد 
یزدانی بامداد دوشنبه راهی بلگراد خواهند شد و مسابقات 

مسابقات وزن 57 کیلوگرم از روز چهارشنبه و رقابت های 65 
کیلوگرم از روز پنجشنبه آغاز خواهد شد.

آغاز لیگ تیراندازی با کمان از 27 آذر
یازدهمین دوره لیگ تیراندازی با کمان باحضور 27تیم در دو بخش ریکرو و 

کامپوند از 27آذرماه آغاز خواهد شد.با هماهنگی های صورت گرفته از سوی 
فدراسیون و سازمان لیگ، یازدهمین دوره لیگ تیراندازی با کمان در دو 

بخش ریکرو و کامپوند و با حضور 29تیم و با رعایت کامل پروتکل های 
بهداشتی قرار است از 27آذرماه درتهران آغازشود.

حسین نوری به مرحله نیمه نهایی راه یافت
 مسابقات پنج وزن نخست کشتی فرنگی جام جهانی انفرادی از شنبه درشهر 

بلگراد آغاز شد .براین اساس درپیکارهای وزن ۸۷کیلوگرم، حسین نوری 
در دورنخست با نتیجه ۱۰بر۵ دوغان گوکتاس از ترکیه را شکست داد و 

در دوربعد مقابل بشیر سید آزارا از الجزایر نیز با نتیجه ۵ بر۲ به پیروزی 
رسید و به مرحله نیمه نهایی راه یافت.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

قلعه نویی: پنالتی تمرکز تیم ما را از بین برد
سرمربی تیم فوتبال گل گهر با بیان اینکه در 
شروع نیمه دوم، آن پنالتی که زده شد تمرکز 
تیمی ما را بهم زد، گفت: تیمش برابر صنعت 
نفت موقعیت های خوبی داشت اما از آن ها 

استفاده نکرد.

حمایت رئیس باشگاه اینتر از کونته
رئیس باشگاه اینتر حمایت خود را از سرمربی 

ایتالیایی این تیم اعلام کرد.

شرکت تیاگو سیلوا در کلاس های مربیگری
مدافع باتجربه تیم فوتبال چلسی گام های اولیه 
به منظور ورود به عرصه مربیگری را برداشته 

است.

تارتار: داور قضاوت بدی داشت
سرمربی تیم فوتبال پیکان پس از تساوی پیکان 

مقابل آلومینیوم اراک با بیان اینکه داور در 
نتیجه تاثیر نداشت، اما قضاوت بدی را انجام 
داد، گفت: در نیمه اول غافلگیر شدیم، آنها بهتر 

از ما کار کردند. فکر نمی کردیم با این سیستم 
بازی را آغاز کنند و نتوانستیم خودمان باشیم.

انتخاب مربی موقت برای تیم خلیل زاده
 باشگاه الریان اعلام کرد فابیو سزار مربی تیم 
فوتبال زیر ۲۳سال این باشگاه به صورت موقت 
سرمربی تیم بزرگسالان شده و الریان را در دیدار 

با ام صلال هدایت می کند.

بالاخره پس از گذشت تنها پنج هفته، اولین اخراجی لیگ 
برتر هم »علیرضا منصوریان« لقب گرفت.

اینکه در حدود دو سال نیم، مالک متمول تراکتوری ها با 
هفت مربی و نه مدیرعامل قطع همکاری کرده است، یک 
نکته منفی برای باشگاه تراکتور محسوب می شود اما دیگر 
برای زنوزی و تراکتور موضوع جدیدی نیست، زیرا طبق این 
آمار، تراکتوری ها هر فصل دو یا سه مربی  شان را عوض 
می کنند که با توجه به این آمار، دلیل اصلی عدم نتیجه 
گیری سرخپوشان تبریزی، می تواند همین عدم ثبات در 

این تیم باشد.
مدیریت تراکتور، با امکانات و بستر مطلوبی که برای تیمش 
فراهم کرده است، نسبت به دیگر تیم های لیگ برتر، بسیار 
حرفه ای تر تیمداری کند، اما در موضوع رفتار با سرمربی تیم 
و فرصتی که به حد معمول باید برای یک مربی درنظر گرفته 
شود، به سبک »مدیریت عربی« رفتار می کند که با گذشت 
زمان و تکرر آن، همین موضوع می تواند آفتی برای جان 

تراکتوری ها باشد.
اما حالا می رسیم به داش علی اسبق استقلالی ها، که 
فعل »رفتن« یا بهتر است بگوییم، »برکنار شدن« را برای 

بار دیگر صرف کرد.
در ابتدا باید بگوییم که پنج هفته به هیچ وجه زمان مناسبی 

برای قضاوت در خصوص عملکرد فنی یک مربی نیست و 
بازهم طبق معمول جناب زنوزی تعجیل در تصمیم را عملی 
کردند، اما علیرضا منصوریانِ مربی، با علیرضا منصوریانِ 
دوران بازیگری تومنی هفت صنار متفاوت است. اصولا 
منصوریان را یک مربی »نیم فصلی« یا »مقطعی« می نامند، 
مربی ای که هیچگاه یک روند رو ثبات و البته مثبت نداشته 
و حضورش در تراکتور از همان ابتدای کار، یک انتخاب 
اشتباه برای هر دو طرف محسوب می شد، تمامی تیم های 
تحت هدایت علی منصور، شروع های اسفناکی داشتند و 
استقلال، تراکتور، نفت تهران و ذوب آهن در شروع کارشان 
با علی آقا، روند ضعیفی را داشتند و با گذشت زمان هم 

نتوانستند شرایط مناسبی را تجربه کنند.
اما اشتباه بزرگ منصوریان در کسوت مربیگری این است 
که به جای پرداختن به مسائل فنی و رفع نقاط ضعف 
به مسائل حاشیه ای و  را  تیم هایش، تمام وقت خود 
و  از مصاحبه های عجیب  گذراند،  خصوصا ظاهری می 
غریب گرفته تا رفتار های غیرمتعارف در کنار زمین، این 
نوع برخورد غیرحرفه ای، منصوریان را به یک مربی »شومن« 
تبدیل کرده است تا یک مربی باتجربه بادانش، مربی ای که 
حالا در آستانه ۴۰ سالگی، در شرف پایان راه مربیگری اش 
قرار گرفته است، البته اگر نخواهد تغییر رویه دهد و به این 

راه ادامه دهد.
آذربایجان  داماد  »من   ، است«  لیورپول  مانند  »تراکتور 
آنفیلد  شبیه  تبریز  امام  یادگار  استادیوم  »جو  هستم«، 
است« ، »می خواهم زبان ترکی را یاد بگیرم تا در نصف 
مصاحبه  هایم به ترکی صحبت کنم«، »تراکتور ۳۵ میلیون 
هوادار دارد« و... این ها از جملات قصاری بود که علی آقا 
با اتکا با آن ها قصد نتیجه گیری در تبریز را داشت، جدا 
از صحبت های عجیب منصوریان، رفتارهای غیرمتعارف و 

تمام نشدنی او است، از زمانی که در نفت در مقابل استقلال 
از روی نیمکت بلند نمی شد آغاز این راه بود و به گرفتن 
دست های مهاجری در زمان حضور او در استقلال و تا 
سجده شکر پس گلزنی در دیدار با مس رفسنجان، که بیش 
از پیش برخلاف تصور علی اقا، نتایج ضعیفش را تحت 

تاثیر قرار می داد.
تراکتور تحت هدایت علی منصور، از لحاظ مهره، بی رقیب 
بود اما کادرفنی تیم نتوانست از این همه ستاره به خوبی 
بهره بگیرد ، منصوریان برف تبریز را دید اما به قول خودش، 
در هواپیما حکم اخراجش امضا شد تا هم علیمنصور 
به اخراج هایش ادامه دهد و هم زنوزی همچنان مربی 
عوض کند، به راستی که حضور مربی مقطعی مانند علیرضا 
منصوریان در تیمی با مدیریت عربی مانند تراکتور، شوخی 

زشتی بود که خیلی زود هم تمام شد.
لیگ  در  دیگر  نیمکت  پانزده  از  بیش  تراکتور  نیمکت 
برتر لغزان است، حالا هم در اقدامی عجیب تر از دیگر 
تصمیمات جناب زنوزی، مسعود شجاعی سکاندار موقت 
سرخ های تبریزی است، اما در نهایت باید دید، بین افشین 
قطبی، علی دایی، مهدی تارتار یا ساکت الهامی کدام یک 
می توانند، هدایت نیمکت بی وفای تراکتوری ها را برعهده 

بگیرند.

سبز مستطیل 

حاصل تصمیمات اشتباه و تغییرات گسترده؟

علیمنصور، قبل از یادگیری زبان ترکی، اخراج شد!

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار
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